

29.12.2022

UNIQ BİLGİ : 2022 / 038

01.01.2023 tarihinden itibaren uygulanacak asgari ücret, sigorta primine tabi taban ve tavan ücret ile kıdem tazminatı belirlendi.

Asgari Ücret Tespit Komisyonu tarafından 01.01.2023 – 31.12.2023 tarihinden itibaren uygulanacak asgari ücret tutarı; brüt 10.008,00 TL, net 8.506,80.-TL olarak belirlenmiştir.

01.01.2023 – 31.12.2023 tarihleri arası geçerli olan yeni asgari ücretin brütten nete hesaplama tablosu ile işveren maliyet hesabı aşağıdaki gibi olacaktır.

ASGARİ ÜCRET BRÜT	10.008,00
SGK PRİMİ% 14	1.401,12
İŞSİZLİK SİG. PRİMİ % 1	100,08
Aylık Gelir Vergisi	-
Damga Vergisi	-
KESİNTİLER TOPLAMI	1.501,20
NET ASGARİ ÜCRET	8.506,80
İŞVERENE MALİYETİ (TL/AY)	
ASGARİ ÜCRET	10.008,00
SGK PRİMİ% 15.5 (İşveren Payı) (*)	1.551,24
SGK PRİMİ% 20.5 (İşveren Payı)	2.051,64
İŞVEREN İŞSİZLİK SİGORTA PRİMİ % 2	200,16
İŞVERENE TOPLAM MALİYET	12.259,80

01.01.2023 - 31.12.2023 tarihleri arasında uygulanacak SGK taban ve tavan ücret tutarları aşağıdaki gibi olacaktır.

SGK Taban Ücreti TL (Aylık kazanç alt sınırı)	SGK Tavan Ücreti TL (Aylık kazanç üst sınırı)
10.008,00	75.060,00

Yer verilen konular hakkında ek bilgi istenildiğinde bizimle iletişime geçmenizi rica ederiz

Saygılarımızla